

# COMMISSION ÉLECTROTECHNIQUE INTERNATIONALE

(affiliée à l'Organisation Internationale de Normalisation — ISO)

## RECOMMANDATION DE LA CEI

# INTERNATIONAL ELECTROTECHNICAL COMMISSION

(affiliated to the International Organization for Standardization — ISO)

## IEC RECOMMENDATION

### Modification N° 1

Août 1967

### à la Publication 98

(Deuxième édition - 1964)

### Amendment No. 1

August 1967

### to Publication 98

(Second edition - 1964)

#### Disques moulés et appareils de lecture

#### Processed disk records and reproducing equipment

Les modifications contenues dans le présent document ont été approuvées suivant la Règle des Six Mois.

The amendments contained in this document have been approved under the Six Months' Rule.

Les projets de modifications furent discutés par le Sous-Comité 29 A du Comité d'Etude N° 29 et furent diffusés en décembre 1965 pour approbation suivant la Règle des Six Mois.

The draft amendments were discussed by Sub-Committee 29 A of Technical Committee No. 29 and were circulated for approval under the Six Months' Rule in December 1965.



Droits de reproduction réservés — Copyright - all rights reserved

Aucune partie de cette publication ne peut être reproduite ni utilisée sous quelque forme que ce soit et par aucun procédé, électronique ou mécanique, y compris la photocopie et les microfilms, sans l'accord écrit de l'éditeur.

No part of this publication may be reproduced or utilized in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying and microfilm, without permission in writing from the publisher.

Bureau Central de la Commission Electrotechnique Internationale

1, rue de Varembé

Genève, Suisse

**MODIFICATIONS A LA PUBLICATION 98 DE LA CEI:  
DISQUES MOULÉS ET APPAREILS DE LECTURE  
(Deuxième édition - 1964)**

---

**Page 18**

**Paragraphe E.1.1 Rayon de l'extrémité de la pointe de lecture**

*Remplacer le texte existant par le texte suivant :*

Dans un plan perpendiculaire à la surface du disque et passant par une ligne qui joint l'extrémité de la pointe de lecture au centre du disque, le rayon de l'extrémité de la pointe de lecture sera compris entre les valeurs limites suivantes.

**Paragraphe E.1.2 Angle d'ouverture**

*Remplacer le texte existant par le texte suivant :*

Dans un plan perpendiculaire à la surface du disque et passant par une ligne qui joint l'extrémité de la pointe de lecture au centre du disque, l'angle d'ouverture de l'extrémité de la pointe de lecture ne sera pas supérieur à  $55^\circ$  ni inférieur à  $40^\circ$ .

---

IECNORM.COM · Click to view the full PDF file: 60098:1964/AMD1:1967

AMENDMENTS TO IEC PUBLICATION 98:  
PROCESSED DISK RECORDS AND REPRODUCING EQUIPMENT  
(Second edition - 1964)

---

**Page 19**

**Sub-clause E.1.1 Tip radius**

*Replace the existing text by the following one:*

In a plane perpendicular to the record surface and passing through a line joining the stylus tip to the record centre, the tip radius of the reproducing stylus shall be as follows.

**Sub-clause E.1.2 Included angle**

*Replace the existing text by the following one:*

In a plane perpendicular to the record surface and passing through a line joining the stylus tip to the record centre, the included angle of the producing stylus tip shall be not greater than  $55^\circ$  nor less than  $40^\circ$ .

IECNORM.COM . Click to view the full PDF of IEC 60098:1964/AM1:1967